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Z Á P I S č. 2/2019 
 

ze zasedání Zastupitelstva obce Vrátkov konaného dne 3.6.2019 od 18:00 hod 
na obecním úřadě ve Vrátkově 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Přítomni:  Ing. V. Pažout, M. Benešovská, J. Rišlink , T. Kratochvíl, A. Mulicová DiS,             

J. Bursa (od 18:06)  
 
Omluveni : Š.Červenková 
 
Občané počet: 16 
 
Navržený program jednání: 
 

1. Zahájení  
2. Záměr na směnu části pozemku p.č. 806/3 ve vlastnictví Obce Vrátkov a pozemku 

p.č. 806/6 ve vlastnictví ZP Tismice s.r.o. oba v k.ú. Vrátkov 
3. Rozhodnutí o pořízení Zprávy č.1 ÚP Vrátkov a schválení   určeného zastupitele pro 

spolupráci s pořizovatelem  
4. Účetní závěrka za rok 2018 
5. Závěrečný účet Obce Vrátkov za rok 2018 
6. Návrh na koupi části pozemku p.č. 714/1 v k.ú. Vrátkov a prodej části pozemku p.č. 

714/7 oba v k.ú. Vrátkov 
7. Dobudování vodovodu 
8. Doplatek nákladů na provozování vodovodu 
9. Úprava komunikace za č.p. 11 
10. Provozování splaškové kanalizace a ČOV 
11. Kanalizace a ČOV  
12. Rozpočtové opatření č. 2/2019 
13. Různé 
14. Diskuze 
15. Závěr 

 
Zasedání zastupitelstva obce bylo nahráváno P. Benešovskou. 
 

1. Zahájení 

Starosta přivítal členy zastupitelstva obce a přítomné občany, konstatoval přítomnost 
nadpoloviční většiny členů zastupitelstva obce a konstatoval, že zastupitelstvo je schopno se 
usnášet. Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod. Ověřovateli zápisu starosta jmenoval  A 
Mulicovou  a J. Rišlinka 
1.1. Byl ověřen zápis z předchozího jednání a nebyly proti němu podány námitky. Starosta 

prohlásil zápis z předchozího zasedání za schválený. 
1.2. Plnění usnesení : 

- 1/2019 – jednání na stavebním v Č.Brodě – bod č. 9 dnešního jednání 

- 2/2019 – vodovod Za Pilou – bod č. 7 dnešního jednání 

- 3/2019 – Smlouva o smlouvě budoucí č. IP-12-6013575/1 podepsána - splněno 

- 4/2019 - Smlouva o smlouvě budoucí č. IV-12-6021888/1 podepsána - splněno 

- 5/2019 – Veřejnoprávní smlouva – školy – podepsána – splněno 

- 6/2019 – On-line monitoring vodovodu – objednáno – splněno 

- 7/2019 – Rozpočtové opatření vyvěšeno 
1.3. Starosta přednesl zveřejněný návrh programu zasedání zastupitelstva.  
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  5 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        
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Zastupitelstvo obce schválilo zveřejněný program jednání.  
 

2. Záměr na směnu části pozemku p.č. 806/3 ve vlastnictví Obce Vrátkov a pozemku 
p.č. 806/6 ve vlastnictví ZP Tismice s.r.o., oba v k.ú. Vrátkov 

Starosta přečetl žádost na směnu části pozemku p.č. 806/3 ve vlastnictví Obce Vrátkov a 
pozemku p.č. 806/6 ve vlastnictví ZP Tismice s.r.o., oba v k.ú. Vrátkov od firmy ZP Tismice 
s.r.o.. Směňovala by se výměra 272 m2 a stejný druh pozemku – orná půda. Na jednání 
zastupitelstva byl přítomen zástupce firmy Ing. P.Janák, který přítomný prezentoval návrh na 
rozparcelování pozemků bývalého vepřína. 
Veškeré náklady spojené se směnou pozemků by hradila společnost ZP Tismice s.r.o.. 
Před hlasováním dal starosta možnost všem přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov po projednání podle § 39 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích ve znění pozdějších předpisů vyhlašuje záměr na směnu části pozemku p.č. 806/3 
v k.ú. Vrátkov ve vlastnictví Obce Vrátkov (dle přiloženého výkresu 272 m2) za pozemek p.č. 
806/6 v k.ú. Vrátkov ve vlastnictví společnosti ZP Tismice s.r.o. Tismice 14 o výměře 272 
m2. K tomuto záměru se lze vyjádřit na adresu Obec Vrátkov, Vrátkov 17, 282 01 Český 
Brod, e-mail obecvratkov@volny.cz do 30.6.2019. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  4 Ing.V.Pažout, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0 M.Benešovská,       

Usnesení č. 7/2019 bylo schváleno. 
 

3. Rozhodnutí o pořízení Zprávy č. 1 ÚP Vrátkov a schválení určeného zastupitele pro 
spolupráci s pořizovatelem 

Před projednáním tohoto bodu se dostavil zastupitel J. Bursa. 
Dle zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu pořizovatel (odbor 
stavebního a územního plánování MěÚ Č.Brod) předloží zastupitelstvu obce do 4 let po 
vydání ÚP a poté 1 x za 4 roky Zprávu o uplatňování územního plánu. ÚP Obce Vrátkov byl 
schválen zastupitelstvem obce dne 22.6.2015 a dne 15.7.2015 nabyl účinnosti. K pořízení 
zprávy je nutné určit zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem. M.Benešovská navrhuje 
starostu Ing.V.Pažouta.  
Před hlasováním dal starosta možnost všem přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov v souladu se stavebním zákonem schvaluje pořízení Zprávy č. 1 
ÚP Vrátkov a zároveň schvaluje Ing. V.Pažouta, nar. 30.1.1967, bytem Vrátkov 23 jako 
určeného zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 8/2019 bylo schváleno. 
 
 

4. Účetní závěrka za rok 2018 

M.Benešovská seznámila všechny přítomné s Účetní závěrkou obce Vrátkov sestavenou k 
31.12.2018. Účetní závěrka byla zveřejněna v plném rozsahu na stránkách obce 
(www.vratkov.cz). Účetní závěrku obce Vrátkov tvoří : Výkaz zisku a ztrát sestavený k 
31.12.2018, Rozvaha sestavená k 31.12.2018, Příloha sestavená k 31.12.2018, 
Inventarizační zpráva za rok 2018.  
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M.Benešovská navrhuje účetní závěrku schválit.  
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov  
- schvaluje v souladu s vyhláškou č. 220/2013 Sb., Účetní závěrku obce Vrátkov 

sestavenou k 31.12.2018 na základě těchto předložených dokumentů : Rozvaha 
sestavená k 31.12.2018, Výkaz zisku a ztrát sestavený k 31.12.2018, Příloha sestavená k 
31.12.2018, Inventarizační zpráva za rok 2018 , Zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce Vrátkov za rok 2018,  

- rozhodlo, že Účetní závěrka obce Vrátkov sestavená k 31.12.2018 poskytuje v rozsahu 
skutečností posuzovaných podle § 4 vyhlášky č. 220/2013 Sb., věrný a poctivý obraz 
předmětu účetnictví a finanční situace obce Vrátkov.  

- rozhodlo o převodu hospodářského výsledku za rok 2018 na účet 432 Výsledek 
hospodaření minulých let.  

- pověřuje p. Moniku Benešovskou sepsáním protokolu o řádném schválení účetní závěrky 
obce Vrátkov.  

 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 9/2019 bylo schváleno. 
 

5. Závěrečný účet Obce Vrátkov za rok 2018 

M. Benešovská seznámila všechny přítomné s návrhem Závěrečného účtu obce Vrátkov za 
rok 2017. Návrh byl 6.5.2019 řádně zveřejněn v plném rozsahu na stránkách obce 
(www.vratkov.cz) a ve zkráceném rozsahu na veřejné úřední desce. V průběhu zveřejnění 
nebyly vzneseny žádné připomínky. M. Benešovská seznámila všechny přítomné se Zprávou 
o výsledku přezkoumání hospodaření obce Vrátkov za rok 2018. Přezkoumání hospodaření 
se uskutečnilo dne 28.2.2019. Závěr přezkoumání hospodaření obce Vrátkov za rok 2016 
zní : 
Byly  zjištěny  chyby  a nedostatky, které nemají závažnost nedostatků uvedených pod 
písmenem c) : (§ 10 odst. 3 písm. b) zákona č. 420/2004 Sb.).   

- V Příloze k 31.12.2018 není vykázána v části C1 investiční dotace 

- Skutečný stav účtu 069 nebyl při dokladové inventuře ověřen podle inventarizačních 
evidencí. 

M.Benešovská k výše uvedeným nedostatkům uvedla, k nevykázání investiční dotace 
v příloze došlo nesouladem mezi nastavení ORG v modulu účetnictví a v modulu výkaznictví. 
Bylo již napraveno. Účet 069 -  obec nevěděla o nuceném prodeji akcií České spořitelny. Při 
inventarizaci obec neměla k dispozici výpis z účtu cenných papírů. Při kontrole dne 
28.2.2019 bylo ještě opraveno ve výkazech a odesláno do CSÚIS , v inventarizaci bude 
opraveno při inventarizaci za rok 2019.  
Benešovská navrhla schválit Závěrečný účet obce Vrátkov za rok 2017 bez výhrad a přijmout 
systémové opatření k nápravě chyby v Příloze k 31.12.2018, aby se již tento nedostatek 
neopakoval – zkontrolovat všechny analytické účty a jejich načítání v účetním programu. 
Chyba na účtu 069 bude napravena při dokladové inventuře účtu 069 za rok 2019. 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov dle § 84 odst. 2) písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
projednalo Závěrečný účet Obce Vrátkov za rok 2018 a Zprávu o přezkoumání hospodaření 
obce Vrátkov za rok 2018 a schvaluje Závěrečný účet obce Vrátkov za rok 2018 bez výhrad 
dále přijalo tato opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb a nedostatků při přezkoumání 
hospodaření: 
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V Příloze k 31.12.2018 není vykázána v části C1 investiční dotace 
Bylo přijato systémové opatření k nápravě, aby se již tento nedostatek neopakoval – 
zkontrolovány všechny analytické účty a jejich načítání v účetním programu.  
Skutečný stav účtu 069 nebyl při dokladové inventuře ověřen podle inventarizačních 
evidencí.  
Tato chyba bude napravena při dokladové inventuře účtu 069 za rok 2019..  
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 10/2019 bylo schváleno. 
 
 

6. Návrh na koupi části pozemku p.č.č 714/1 a prodej části pozemku p.č. 714/7 oba 
v k.ú. Vrátkov 

Ing. R.Batelka seznámil přítomné se svým záměrem dát do souladu zjištěnou skutečnost se 
současným oplocením svého pozemku p.č. 714/1. Ing. Batelka navrhuje dle geometrického 
plánu  geodeta Ing.Němce odprodat obci část pozemku p.č. 714/1, která zasahuje do cesty 
vedoucí k lesu (západní část parcely) o výměře 145 m2, dále koupit od obce část pozemku 
p.č. 714/7 o výměře 22 m2 a část pozemku p.č. 714/1 (proti nemovitosti p. Hamouze) o 
výměře cca 6m2 by obci daroval. Starosta souhlasí s tím, že oplocení pozemku Ing. Batelky 
neodpovídá skutečnosti. S tím, aby obec koupila části pozemku p.č.714/1 (145 m2 a 6 m2) 
souhlasí. Naopak s prodejme části pozemku p.č. 714/1 Ing. Batelkovi nesouhlasí, protože 
obec má stále zájem naopak od Ing. Batelky část jeho pozemku odkoupit. Odkoupením této 
části pozemku by došlo k rozšíření místní komunikace v této lokalitě, neboť její šíře je 
v současné době nevyhovující. Obec Ing. Batelkovi za části pozemku p.č. 714/1 (145 m2 a 
6m2) nabízí 150 Kč/m2 s tím, že veškeré náklady spojené s koupí těchto pozemků hradí 
obec (tj. geometrický plán, oddělení pozemku, kupní smlouva a návrh na vklad). 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov dle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích souhlasí 
s koupí část pozemku p.č. 714/1 (145 m2 a 6 m2)v k.ú. Vrátkov dle geometrického plánu Ing. 
Němce za 150 Kč/m2 s tím, že veškeré náklady spojené s koupí těchto pozemků hradí obec 
(tj. geometrický plán, oddělení pozemku, kupní smlouva a návrh na vklad). 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 11/2019 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov dle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích nesouhlasí 
s prodejem části pozemku p.č. 714/7 v k.ú. Vrátkov ( 22 m2) dle geometrického plánu Ing. 
Němce. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        
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Usnesení č. 12/2019 bylo schváleno. 

7. Dobudování vodovodu 

Starosta rozdělil tento bod na 2 části : 
1. vodovod Za Pilou 
2. vodovod podél hlavní silnice 
Problematika vodovodu Za Pilou byla projednávána na minulém zasedání. Dnes byla 
přítomna i p. Drábková, která zopakovala svou žádost o vybudování vodovodu v této lokalitě. 
Ve studni mají nedostatek vody. Starosta nabídl p. Drábkové do vyřešení celé situace 
možnost brát si vodu bezplatně z hydrantu u hřiště. Paní Drátková se synem vzali tuto 
nabídku na vědomí. Všichni přítomní diskutovali o nutnosti dobudování vodovodu v celé obci. 
Vzhledem k probíhající výstavbě kanalizace a nově k  opravě hlavní komunikace ze stany 
Středočeského kraje (nutnost dobudovat chodník, veřejné osvětlení a vodovod podél hlavní 
silnice) , došlo mezi zastupiteli a p. Drátkovou k dohodě, že otázka dobudování vodovodu se 
přesouvá na leden 2020.   
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov vzhledem k probíhající výstavbě kanalizace a ČOV přesouvá 
otázku dobudování vodovodu na leden 2020. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 13/2019 bylo schváleno. 
 
Vzhledem k opravě hlavní komunikace v obci ze strany Středočeského kraje je nutné 
dobudovat vodovod této komunikace. Starosta požádal Ing. Knapovou o předložení cenové 
nabídky na projektovou dokumentaci na propojení vodovodu podél hlavní silnice. Ing. 
Knapová předložila nabídku ve výši 26.917,50 Kč bez DPH. Starosta navrhuje nabídku 
přijmout. Občané se zajímali proč se nenechá udělat projekt na dobudování vodovodu v celé 
obci. Na dolejšku je již vodovod všude, neboť s kanalizací byl položen i vodovod a občané 
budou mít možnost se na něj po kolaudaci , tj. v dubnu 2020 připojit. Na hořejšku zbývá 
lokalita Za Pilou a podél hlavní silnice. Starosta obhajoval nutnost vybudovat vodovod podél 
hlavní silnice tím, že by nám po opravě komunikace vlastník komunikace tj. Středočeský kraj 
již do své opravené komunikace nepustil.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov souhlasí s nabídkou Ing. Knapové ve výši 26.917,50 Kč na 
projektovou dokumentaci na propojení vodovodu podél hlavní silnice. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 14/2019 bylo schváleno. 
 
V rámci tohoto bodu informoval starosta o zkušebním vrtu. Cílem je nyní vrt zprovoznit jako 
zdroj pitné vody pro obec. Obec musela ještě nechat udělat rozbor na radionuklidy ve vodě. 
Přišlo rozhodnutí, že voda, která je uvažována k dodávání do sítě, splňuje požadavky dané 
atomovým zákonem č. 263/2019 Sb. a může být dodávána do sítě. Obec byla upozorněna 
na povinnost zavést vodovod do evidence Státního ústavu pro jadernou bezpečnost.    
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8. Doplatek nákladů na provozování vodovodu 

M.Benešovská seznámila přítomné s výší nákladů na provozování vodovodu, které žádá 
VODOS dle platné smlouvy uhradit. V roce 2018 došlo k havárii na vodovodu a došlo 
k výměně vodoměrů, což si vyžádalo vyšší náklady na provozování vodovodu než 
v uplynulých letech. Od roku 2019 došlo k navýšení jak pevné složky, tak pohyblivé složky 
vodného. zastupitelé vzali výši doplatku nákladů na provozování vodovodu za rok 2018 na 
vědomí. 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov vzalo na vědomí výši doplatku nákladů na provozování 
vodovodu za rok 2018. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 15/2019 bylo schváleno. 
 

9. Úprava komunikace za č.p. 11 

M.Benešovská informovala o svém jednání na stavebním odboru MěÚ Č. Brod. Vzhledem 
k tomu, že pozemek p.č. 1350/1 v k.ú. Vrátkov (na něm došlo k úpravám) je veden jako 
ostatní plocha místní komunikace místní šetření provedl p. J.Katrnoška z odboru dopravy 
MěÚ Č.Brod. V protokolu z místního šetření p. Katrnoška uvádí, že rozsah provedených 
prací lze provádět v rámci údržby komunikací a proto nevyžaduje stavební povolení. 
Dne 24.5.2019 Ing. Běhounková informovala p. Benešovskou, že v důsledku prací 
prováděných p. Kolomarem došlo, po dešti, k podmáčení nemovitosti č.p.11. P. Benešovská 
vše vyfotila a poslala ostatním zastupitelům. Ing. Běhounková uvedla, že došlo k narušení 
pevného povrchu kolem nemovitosti č.p. 11 a štěrkem jako sítem voda protekla do sklepa. 
Ing. Běhounková požaduje, aby obec podnikla  potřebné kroky k tomu, aby nedocházelo 
k dalšímu poškozování nemovitosti. Proběhla diskuze mezi zastupiteli a Ing. Běhounkovou, 
kdo za tento stav může a kdo bude hradit případné náklady spojené s opravou povrchu 
kolem nemovitosti č.p. 11. Nakonec se většina přítomných shodla na tom, že je nutné vyzvat 
p. Kolomara, aby buď vše vrátil do původního stavu nebo, aby provedl taková opatření, která 
by zabránila dalšímu poškození nemovitosti č.p.11. Pokud tak neučiní bude celá záležitost 
předána jako přestupek k Přestupkové komisi do Č.Brodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov rozhodlo vyzvat p. Tomáše Kolomara bytem Vrátkov 6, aby do 
20.6.2019 vstoupil do jednání s Obcí Vrátkov. Výsledkem jednání bude dohoda o dokončení 
úprav na pozemku p.č. 1350/1 v k.ú. Vrátkov podél a za nemovitostí č.p. 11 dle požadavku 
obce, tak aby nadále nedocházelo k poškozování přilehlé nemovitosti č.p. 11 a byla 
omezema možnost parkování automobilů v bezprostřední blízkosti uvedené nemovitosti 
nebo do 30.6. p. Tomáš Kolomar uvede neoprávněně provedené stavební práce na části 
účelové komunikace do původního stavu, tj. do stavu před 6.2.2019.  
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  5 M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, J.Bursa 

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 1 Ing.V.Pažout       

Usnesení č. 16/2019 bylo schváleno. 
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10. Provozování splaškové kanalizace a ČOV 

Vzhledem k výstavbě kanalizace a ČOV je nutné rozhodnout zda bude obec provozovat 
splaškovou kanalizaci a ČOV sama nebo zda bude hledat provozovatele. Starosta navrhuje 
vypsat výběrové řízení na provozovatele. S tím, že si vyhradíme právo nikoho nevybrat. 
zatím nevíme jaké budou skutečné náklady na provozování ČOV. 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov souhlasí s vypsáním výběrového řízení na provozovatele 
splaškové kanalizace a ČOV. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 17/2019 bylo schváleno. 
 

11. Kanalizace a ČOV 

Starosta oznámil přítomným, že obec získala dotaci od Mze na stavbu tlakové splaškové 
kanalizace a ČOV. Dále přítomným opět vysvětlil proč byla zvolena tlaková kanalizace. 
Většinu obce není možné gravitačně odkanalizovat. Pokud bychom měli gravitační a 
tlakovou bylo by po obci hodně přečerpávacích šachet. Při tlakové kanalizaci se budou moci 
všichni připojit za stejných podmínek. Občany zajímalo jak bude probíhat výstavba a hlavně 
jak budou připojovány jednotlivé nemovitosti. Starosta odpověděl, že na webových stránkách 
obce bude zveřejněn harmonogram prací. Každý majitel nemovitosti by měl být dostatečně 
dopředu informován o tom, kdy bude jeho nemovitost připojována. Každý z občanů, kdo má 
jakékoli dotazy k výstavbě se může zúčastnit kontrolních dnů. termíny kontrolních dnů budou 
zveřejněny na stránkách obce www.vratkov.cz. 
Občany dále zajímalo, proč bude čistička tak blízko u obce, mají strach z případného 
zápachu z čističky.  Starosta vznesl dotaz na zapáchání ČOV na dodavatele technologie pro 
ČOV firmu ENVIPUR. Za firmu ENVIPUR odpověděl Ing. Miloš Kočárník, specialista pro 
mechanické předčištění, technolog. ČOV vč. jejího umístění je navržena v souladu 
s platnými předpisy. Pokud ČOV pracuje správně, tak nezapáchá. Starosta upozornil 
přítomné, že během územního ani stavebního řízení neměl žádný dotčený orgán, ani nikdo 
z obyvatel obce připomínky k umístění ČOV. Pokud by se nyní začalo jednat o posunutí 
ČOV vyžádalo by si to další náklady, několika měsíční zdržení celé akce a jejího financování. 
Pokud by obec uvažovala o posunutí dále od obce byla by umístěna v místě, kde dochází 
k rozlití vod v případě přívalových dešťů a tím by hrozilo zaplavení a poškození ČOV, musela 
by se provést nákladná opatření. Diskutovalo se o kolik metrů by se měla čistička posunout, 
aby bylo zaručeno, že nebude zapáchat. Zastupitelé se shodli na tom, že ČOV je navržena a 
umístěna v souladu se zákonem. Posunutí o cca 150 metrů  nezaručí , že nebude zapáchat. 
Pokud by zapáchala budou provedeny takové úpravy na ČOV, aby se zápach minimalizoval.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Vrátkov rozhodlo, že čistírna odpadních vod zůstane na místě dle 
projektové dokumentace, neboť její umístění je plně v souladu s platnými předpisy. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 18/2019 bylo schváleno. 
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12. Rozpočtové opatření č. 2/2019 

M.Benešovská seznámila přítomné s Rozpočtovým opatřením č. 1/2019. Rozpočtové 
opatření je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vrátkov  v souladu s § 84 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích schvaluje 
Rozpočtové opatření č. 2/2019. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 19/2019 bylo schváleno. 
 
 

13. Různé 

Starosta seznámil přítomné se zněním darovací smlouvy od Svazku obcí NYKO. Jedná se o 
finanční dar za vytříděné plasty v roce 2018. 
Starosta dal možnost přítomným vyjádřit se k projednávanému bodu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vrátkov  souhlasí s přijetím finančního daru od Svazku obcí NYKO za 
vytříděné plasty za rok 2018. 
 
Hlasování proběhlo veřejně: 

PRO:  6 Ing.V.Pažout, M.Benešovská, J.Rišlink, Bc.T.Kratochvíl,A.Mulicová DiS, 

  J.Bursa      

PROTI: 0       

ZDRŽEL SE: 0        

Usnesení č. 20/2019 bylo schváleno. 
 

14. Diskuze 

Diskuze proběhla vždy k danému bodu. 
 

15. Závěr 

Starosta ukončil zasedání ve 21:20 hod. 
 
Ve Vrátkově 10.6.2019    
 
Zapsala: M. Benešovská 
 
Ověřovatelé: A.Mulicová                         Ing. V. Pažout 
 J.Rišlink  
 
 
 
 
 


